
        Vergaderverslag RC3 

 

Groep: Raadscommissie 3 
Datum: 13 Mei 2025 
Uur: 19u00 – 20u15 
Plaats:  Oude raadszaal (historische stadhuis) 
Aanwezig:  Felix De Clerck, Giovanny Saelens, Maxim Veys - schepenen;   
 Miet Callens, Anaïs De Bethune, Philippe De Coene, Helga Kints, 

Liesbet Maddens, Anke Seynaeve, Nysa Vandersteene, Sien 
Vandevelde, Liesbeth Vercaemst, Mia Cattebeke - raadsleden 

  
 Joris Beaumon – verslaggever 
 Jeroen Ceuppens - Voorzitter 
 
Verontschuldigd:  / 
Afwezig:  / 
Bijlagen:  / 

 
- Verwelkoming en melding van het nieuw Huishoudelijk reglement, inclusief de opvolging 

van de voorzitter van de raadscommissie (Philippe DeCoene als eerste opvolger) 
- Agendasetting 

o De agenda van de raadscommissie is steeds pas laat gekend, nl de vrijdag voor de 
commissie, maar dat ligt niet in handen van secretaris/voorzitter. 

o De schepenen schatten zelf in wanneer een toelichting een meerwaarde kan zijn.  
De raadsleden kunnen dit zelf ook aanvragen via een seintje aan de secretaris 
(joris.beaumon@kortrijk.be) en/of de betrokken schepen. Ook inhoudelijke 
toelichtingen mbt aan de raadscommissie gelinkte thema’s zijn mogelijk op 
verzoek. 

 
 
GEMEENTERAAD 
 
Maxim Veys 
 

- 26 2025_GR_00140 Lokaal Overleg Kinderopvang - Samenstelling LOK 2025-2031 – 
Goedkeuren 

 
Lies Vercaemst vraagt naar de link met het BOA decreet. Maxime geeft aan dat dit los staat 
van het LOK en geeft korte kadering m.b.t. stand van zaken en timing BOA. De uitwerking is 
voor Kortrijk nog volledig in onderzoek. Momenteel worden verschillende mogelijke 
scenario’s uitgewerkt en becijferd. 
Sien Vandevelde vraagt of de middelen volledig naar de opvang zullen gaan of naar andere 
elementen, maar ook dit is nog volledig onderwerp van onderzoek. 
Maxim Veys stelt voor om later een toelichting over BOA in de RC3 te organiseren. 
 

mailto:joris.beaumon@kortrijk.be


Jeroen Ceuppens verwijst naar de ideeën voor uitbreiding van de voorschoolse 
Kinderopvang in AZ Groeninge ifv het welzijn van haar medewerkers. Maxim Veys wijst er op 
dat een opvang wel niet exclusief voor eigen personeel mag zijn. Philippe Decoene licht de 
oorspronkelijke, brede plannen van het ziekenhuis toe, nl met linken naar Hoeve te Coucx en 
vakantieopvang. Nieuwe gesprekken met het ziekenhuis mbt deze opvang zijn gepland.  
 
Anaïs De Bethune verwijst naar de crèche in de Nestel als een goed voorbeeld van sociale 
mix. 
 
 
Felix De Clerck  
 

- 27 2025_GR_00141 Een toekomstvisie voor de parochiekerken in Kortrijk - 
Kerkenplan 3.0 – Goedkeuren 
 

Felix De Clerck licht de hoofdlijnen van het 3e Kerkenplan toe. 
Miet Callens vraagt of buren/bewoners ook betrokken worden bij de gesprekken over de 
herbestemming. De schepen beaamt dit, maar wijst ook wel op de beperking van de 
mogelijkheden, onder meer door de beschikbare middelen voor herinvulling.  
Hij wijst ook op doelstelling om 150K in exploitatie te verminderen (min uitgaven en/of 
inkomsten). Er moet 1 moederkerk per parochie zijn, maar dit kan ook gefaseerd 
geïmplementeerd worden. 
Er was reeds goedkeuring door het bisdom en het dossier wordt nu bezorgd aan Vlaanderen. 
 
 

- 28 - 2025_GR_00144 - vzw Ajko - Evaluatie  
 
Felix De Clerck licht de hoofdlijnen van de evaluatie van Ajko (Actieve Jongeren in Kortrijk) 
toe. De evaluatie is algemeen positief over het aanbod en het bereik van jongeren. 3 
aandachtspunten zijn:  

- Signaalfunctie 
- Rapportage en bestuur/coördinatie 
- Regierol  

 
Na analyse van 3 verschillende pistes werd beslist om de structuur van Ajko voorlopig te 
behouden, maar de regierol binnen de stad afzonderlijk op te nemen, dus niet meer binnen 
Ajko. Dit gaat over de stadsbrede afstemming van de verschillende spelers en betrokkenen, 
oa habbekrats, AJko, …Wie deze rol zal opnemen, is nog uit te klaren.  
Helga Kints wijst op de noodzakelijk verbindende functie van Ajko bij kwetsbare jongeren.  
Nysa Vandersteene wijst op het gebrek aan data in deze evaluatie. We kennen wel het 
aantal samenkomsten en bereik in aantallen, maar niets over de echte impact, specifieke 
gegevens van de bereikte doelgroep, opvolging en ROI… Felix De Clerck beaamt dat dit 
inderdaad een aandachtspunt is en hier op gewerkt zal worden, maar dat dit anderzijds niet 
mag verzanden in te hoge administratieve verwachtingen of overrapportage.  
 
Er wordt dus een nieuwe samenwerkingsovereenkomst met Ajko opgemaakt voor de 
volgende legislatuur met aandacht voor een aantal bijsturingen op deze elementen. Een 
goede, afzonderlijke regierol binnen de stadsadministratie wordt sneller bekeken. 



 
Sien Vandevelde vraagt of er begeleiding voorzien is bij deze bijsturingen en de versterking 
van de regierol. De schepen beaamt dit en verwijst naar expertise van regierollen in het 
sociaal beleid bij de stad.  Maxim Veys wijst hierbij naar de meerwaarde van een goede 
opdeling van de actor en regierol. 
Nysa Vandesteene vraagt waarom er geen vertegenwoordiging van Vlaams Belang in de 
Raad van Bestuur mogelijk is. Felix Declerck meldt dat dit wel degelijk mogelijk is en kan 
bekeken worden bij de hersamenstelling van de raad van Bestuur. In het verleden was dit 
ook reeds het geval.  
Miet Callens vraagt wat de reactie van het bestuur is op de vraag naar extra personeel.  
Nysa Vandesteene vraagt wat de intentie is mbt de vraag naar extra budget. Schepen De 
Clerck geeft aan datdit onderwerp van het conclaaf was en hij hier nog niet op kan reageren. 
De nieuwe samenwerkingsovereenkomst zal sowieso naar de Gemeenteraad en dus deze 3e 
raadscommissie komen. 
Miet Callens vraagt of bewoners van buurten zelf ook contact mogen opnemen om 
outreachend te werken, bv jongeren die aan Prado rondhangen. De schepen geeft aan dat  
dit inderdaad kan. Philippe De Coene vult aan dat dit in het verleden reeds resulteerde tot 
de opstart van de sportveldjes. 
 
 

- 29 - 2025_GR_00145 - Schenking objecten aan de stedelijke musea - Definitieve 
aanvaarding . 

 
Geen vragen.  
Schepen Declerck stelt voor om eens met de raadscommissie naar Trezoor te gaan om 
dergelijke objecten te bekijken. 
 
 
 
VARIA 

- Miet Callens vraagt naar stand van zaken van de brugfiguren secundair onderwijs die 

stopgezet worden bij W13 nav het einde van het Vlaamse Plan Samenleven. 

Giovanny Saelens meldt dat er momenteel gekeken worden naar een vorm van 

verderzetting, maar kan hier momenteel nog geen details over geven. 

 

Verslaggever: Joris Beaumon 
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